
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Brno, Vejrostova 1 

konané dne 13. 10. 2022  

 

Přítomni: 

              zástupci rodičů:  Mgr. Lenka Hloušková Čerstvá 

                                           Mgr. Darina Mísařová, Ph.D 

 

zástupci učitelů: Mgr. Olga Novotná 

Mgr. Svatava Dobšíková 

                                            

Omluven: 

zástupce zřizovatele: RNDr. Vladimír Vetchý, CSc. -  

Nepřítomen: 

zástupce zřizovatele:     Ing. Pavel Kříž, Ph.D.  

 

Hosté:                  Mgr. Martin Janás, ředitel školy 

 

 

 

Program jednání školské rady: 

1. Schválení Výroční zprávy 
2. Schválení Školního řádu ZŠ Brno, Vejrostova 1 na školní rok 2022/2023-  Školní řád 

(vejrostova.cz (ve školním řádu nebyly od loňska provedeny žádné změny) 
3. Anketa o školní jídelně 
4. Různé 

 

 

Add 1. Členové školské rady hlasovali o schválení Výroční zprávy. 

Hlasování:       Pro 5    Proti 0    Zdrželi se 0                       (1 člen hlasoval per rollam) 

Add 2. Členové školské rady hlasovali o schválení Školního řádu. 

Hlasování:       Pro 5     Proti 0    Zdrželi se 0                      (1 člen hlasoval per rollam) 

http://www.vejrostova.cz/wp-content/uploads/2021/03/skolni_rad-1.pdf
http://www.vejrostova.cz/wp-content/uploads/2021/03/skolni_rad-1.pdf


 

 

 

Add. 3. Školská rada projednala dotazník iniciovaný zástupci rodičů o kvalitě stravování ve školní 

jídelně, který bude rozeslán rodičům žáků školy. Školská rada doporučuje zástupcům rodičů setkat se 

před rozesláním dotazníku s vedoucí školní jídelny paní ing. Radmilou Zábršovou. 

Add.4. Různé 

Požadavky vznesené zástupci rodičů  

- ranní družina: požadavek na přítomnost sourozenců v jednom oddělení 

- velikosti jazykových skupin (skupiny se musí dělit od počtu žáků 24) – nedostatečné 

prostorové a personální kapacity 

- nutnost odpoledního vyučování z důvodu odchodu žáků na oběd 

- nulté hodiny (od 7:00) v kombinaci s odpoledním vyučováním (1x za 14 dní) 

- možnost zajištění asistenta v prvních třídách z důvodu velkého počtu žáků. Ředitel školy 

přislíbil jednoho asistenta pedagoga pro první třídy od ledna 2023. Školská rada doporučuje 

řediteli školy zvážení možnosti financování asistenta pedagoga rodiči žáků prvních tříd. 

- Zástupci rodičů vznesli dotaz na zřizovatele, jak bude zřizovatel řešit spádovost dětí 

v následujících letech, aby se neopakovala situace z loňského školního roku (velký počet žáků 

v prvních třídách). 

- dotaz na váhu školních aktovek na 2.stupni – možnost skříněk místo šatních kójí 

- zvážit možnost nepoužívat plastové obaly na učebnice a sešity 

- PVP (povinně volitelný předmět) – naplněnost skupin, navrženo zjišťovat zájem o PVP 

dostatečně dlouhou dobu dopředu 

- Ředitel školy seznámil školskou radu s nově zrekonstruovaným pracovištěm ŠPP, dále 

s projektem na financování rekonstrukce kabinetů, s nově vybavenou třídou Začít spolu. Příští 

školní rok bude opět nutné nově vybavit jednu 1.třídu Začít spolu. Od ledna 2023 bude ve 

škole působit nově další psycholog a sociální pedagog. Bude dále pokračovat projekt 

testování nadaných žáků 4.tříd. Dále ředitel školy seznámil ŠR s možností projektu „Trenéři 

do škol“ v ZŠ Vejrostova. 

- ŠR dále projednala možnosti zlepšení bezpečnosti v areálu školy a sportoviště (možnost úprav 

provozního řádu areálu, zvážení možnosti areál zamykat). 

 

 

Zapsala Mgr. Svatava Dobšíková                                                 předsedkyně školské rady 

Mgr. Olga Novotná                                                                                

 


